
Z á p i s n i c a 
 

z verejného zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach 
konaného dňa 6.marca 2024 o 17,00 hod.  

 
Prítomní: Ladislav Jureček, Škultétyová, Štefan Mazák, Daša Kalačová,  Ivan Kšiňan        
Program: 

1. Otvorenie 
2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej  komisie 
5. Kontrola uznesenia 
6. Úprava rozpočtu- rozpočtové opatrenie starostu obce, rozpočtové opatrenie č.1/2024 
7. Správa HK  o kontrole k prevodu nehnuteľného majetku obce za rok 2023 
8. Správa o kontrolnej činnosti HK za rok 2023 
9. Žiadosť - Čižmáriková 
10. Podnety Jána Hederu č.111  
11. Rekonštrukcia elektrickej siete v KD a v kabínach TJ 
12. Inštalácia dopravného zrkadla 
13. Obmena hasiacich prístrojov v KD  
14.  MDŽ  10.03.2024 
15. Tanečná zábava 20.4.2024 
16. Naštická fazuľa 29.6.2024, žiadosť participatívny-komunitný rozpočet 
17. Diskusia  
18. Záver 

 
K bodu l 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora  privítal prítomných  poslancov obecného zastupiteľstva , 
konštatoval, že sú prítomní všetci 5 poslanci OZ.  
K bodu 2 
 Starosta obce oboznámil prítomných s programom zasadnutie OZ, keďže prítomní poslanci nemali 
k  uvedenému programu  žiadne pripomienky. Program bol jednohlasne schválený. 
Poslanci hlasovali:  
Za : 5   Proti: 0    Zdržal sa:  0 
 
K bodu 3 
Za zapisovateľku zápisnice bola  určená Ing. Anna Cifrová  .  
Za overovateľov  zápisnice boli určení poslanci:   Štefan Mazák, Ivan Kšiňan 
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                          Proti : 0                                               Zdržal sa : 0 
 
K bodu 4 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí poslanci: 
Janette Škultétyová, Daša Kalačová, Ladislav Jureček 
Poslanci hlasovali: 
Za :  5                         Proti: 0                Zdržal sa: 0 
K bodu 5 
Starosta obce Ing. Stanislav Fodora konštatuje, že uznesenia z predchádzajúceho zastupiteľstva boli 
všetky splnené.  
K bodu 6 
Úprava rozpočtu- rozpočtové opatrenie starostu obce 



Ing. Anna Cifrová oboznámila prítomných s rozpočtovým opatrením starostu obce k 31.12.2024 
v ktorom nastala zmena  jak v príjmovej, taktiež a vo výdavkovej časti rozpočtu, keďže máme 
vyrovnaný rozpočet. V mesiaci december sme získali finančné prostriedky vo výške 10.000,-eur 
z  ministerstva financií , ďalej 13.000,- sme získali za utečencov z Ukrajiny a 7.526,- eur za 
inflačný dopad v roku 2023. Celkový rozpočet  v príjmovej časti sa navýšil o sumu 30.526 eur, 
taktiež sme navýšili aj výdavkovú časť. Rozpočet po navýšení bol vo výške 381.706,- eur. Konečné 
plnenie v príjmovej časti bolo vo výške 381.063,93 čo je 99,83% plnenie. Výdavková časť bola vo 
výške 325.185,31 čo predstavovalo 85,19% plnenia rozpočtu . Poslanci vzali rozpočtové č.4/2024 
opatrenie starostu k 31.12.2023 na vedomie. 
Keďže finančné prostriedky vo výške 23.000,- eur sme dostali v decembri až po schválení rozpočtu 
na rok 2024, je potrebné rozpočtovým opatrením č.1/2024 zapojiť uvedené prostriedky do príjmu. 
Ale v príjmovej časti sme rozpočtovali v podielových daniach o cca 23.000,- eur viac podľa 
prognózy, tak sa nám celkový rozpočet nemení zostáva v sume 356.406,- eur jak v príjmovej, tak aj 
výdavkovej časti. 
Poslanci uvedené rozpočtové opatrenie č.1/2024 jednohlasne schválili. 
Hlasovali : 
Za : 5                            Proti : 0                                  Zdržal sa : 0  
  
K bodu 7  
Hlavná kontrolórka obce pani Mária Divékyová oboznámila prítomných so správou o kontrole 
prevodu nehnuteľného majetku obce za rok 2023. Kontrolou bolo zistené, že nebol vykonaný 
žiaden prevod nehnuteľného majetku, ktorého by všeobecná hodnota prevyšovala 20.000,.- eur.   
Poslanci vzali uvedenú správu na vedomie. 
    
K bodu 8 
Ďalej oboznámila hlavná kontrolórka obce so správou o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 
rok 2023 .  Kontrolná činnosti bola zameraná na dodržiavanie ustanovení zákonov 369, 138, 
431,552.553,583 , finančná kontrola, ostatné kontroly.  Mimoriadne kontroly sa v roku 2023 
nekonali. Pri kontrole neboli zistené nedostatky . 
Poslanci uvedenú správu vzali taktiež na vedomie. 
   
K bodu 9 
Starosta obce oboznámil prítomných so žiadosťou p. Jarmily Čižmárikovej, r.Naštickej, ktorá vo 
svojej žiadosti žiada o povolenie vydláždenia zámkovou dlažbou okolia hrobového miesta svojich 
rodičov a zároveň o umiestnenie lavičky na cintoríne pri hrobovom mieste. Poslanci s vydláždením 
okolia hrobového miesta súhlasili. 
Poslanci hlasovali : 
Za : 5                          Proti :  0                                                Zdržal sa : 0 
Poslanci však mali pripomienky k umiestneniu lavičky k hrobovému miestu a jednohlasne 
nesúhlasili s umiestnením lavičky k hrobovému miestu. 
Hlasovali : 
Za : 0                            Proti : 5                                                Zdržal sa : 0  
 
K bodu 10  
Ďalej starosta oboznámil prítomných s podnetmi občana Jána Hederu. 

- Pred zasadaním obecného    zastupiteľstva, aby bol predvolaný predkladateľ návrhu 
- Žiadosť o sponzorský príspevok vo výške 150,- eur na putovný pohár v súťaži so šípkami 
- Slovenský rekord napr.v uložení detských autíčok v dĺžke min.300 m, alebo upečení 

najväčšej zemiakovej baby, najvyššia palacinka 
Poslanci sa v diskusii postupne vyjadrili k predloženým návrhom a nakoniec sa jednohlasne 
rozhodli nasledovne. 
K predloženému návrhu o tom, aby sa predvolával predkladateľ nejakého návrhu pre zasadaním 



obecného zastupiteľstva poslanci jednohlasne nesúhlasili, pretože ten kto si niečo žiada, alebo 
predkladá nejaký návrh  , má byť prítomný na zasadnutí obecného zastupiteľstva. Hlasovali 
nasledovne za prvý podnet 
Za : 0                              Proti : 5                                              Zdržal sa : 0    
K žiadosti  o sponzorský príspevok vo výške 150,- eur na putovný pohár starostu v súťaži v šípkach 
nemali pripomienky a jednohlasne príspevok schválili. Hlasovali nasledovne. 
Za : 5                              Proti : 0                                              Zdržal sa : 0 
K tretiemu návrhu o Slovenský rekord napr. v dĺžke detských autíčok min. 300 metrov sa rozprúdila 
menšia diskusia, z ktorej bol jednoznačný záver, že v dohľadnom čase sa do takýchto rekordov 
nezapojíme, jednak je to časovo náročné, nie je dostatok ľudí k organizovaniu takejto akcie a nie je 
to také jednoduché získať rekordný počet hračiek, napr. detských   autíčok, ktoré majú stanovené 
nejaké parametre a nesmú sa opakovať rovnaké autíčka. Poslanci hlasovali za predložený návrh 
nasledovne . 
Za : 0                            Proti : 5                                              Zdržal sa : 0  
K bodu 11 
Starosta obce oboznámil prítomných o rekonštrukcii elektrickej siete v kultúrnom dome, ktorá bola 
už nevyhovujúcom stave a taktiež sa zrekonštruovala elektrická sieť v kabínach na ihrisku. 
K bodu 12 
Starosta informoval prítomných, že bola zakúpené dopravné zrkadlo, ktoré je už len potrebné 
umiestniť  na zákrute pri Jurečekových. Túto prácu vykonajú poslanci svojpomocne.  
K bodu 13         
Hasiace prístroje, ktoré boli v kultúrnom dome boli už nefunkčné, preto pán Ing. Klucha  bol 
nápomocný a hasiace prístroje prekontroloval. Zatiaľ sa zistilo, že 5 hasiacich prístrojov je 
nefunkčných. Ďalej  pokračuje v kontrole , aby sa zabránilo prípadným škodám na majetku obce.    
K bodu 14 
Starosta obce oboznámil prítomných s nadchádzajúcou oslavou MDŽ, ktorá sa bude konať dňa 
10.marca 2024 o 15. hodine v sále kultúrneho domu. 
K bodu 15   
Tanečná zábava sa bude konať 20.04. 2024 , ktorú odohrá DJ Igor Diko za nevyhnuté náklady 
spojené s registráciou  cca 50,- eur.   
K bodu 16 
Naštická fazuľovica sa bude konať 29.júna 2024 a pri tejto príležitosti sme požiadali o dotáciu z 
participatívneho komunitného rozpočtu TSK.  Poslankyňa TSK pani Rudka Novotná prisľúbila 
pomoc pri zaslaní žiadosti o dotáciu.  
 
K bodu 17 
V diskusii sa Ján Hedera informoval ,či sa nebude konať jarná brigáda – veď vždy sa nájde niečo 
upratať. K čomu sa vyjadril poslanec Ladislav Jureček, že bude potrebná brigáda hlavne na ihrisku, 
ale presný termín si ešte dohodnú.  
Poslanec Kšiňan mal dotaz ohľadom káblovej televízie. Na čo mu pán starosta odpovedal, že nové 
prípojky káblovej televízie sa nerobia a je veľká dilema  čo s káblovou televíziou ďalej. Poslanec 
Ivan Kšiňan  sa informoval ohľadom ihriska, či sa nedá vyvalcovať, majú záujem futbalisti 
z Uhrovca na ňom trénovať. Starosta obce nesúhlasí so žiadnymi investíciami do ihriska, preto, ak 
chcú trénovať musia si ho dať na vlastné náklady vyvalcovať. 
Ján Hedera mal ešte dotaz ako sa bude riešiť  vandalizmus v obci – grafity, sám navrhuje dať trestné 
oznámenie na políciu.  
Týmto sa diskusia ukončila a pán starosta poďakoval prítomným za diskusné príspevky a diskusiu 
ukončil. 
 
K bodu 18  
Keďže všetky body programu boli vyčerpané pán starosta poďakoval všetkým prítomným za 
aktívnu účasť a verejné zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 



 
 
                                                             U z n e s e n i e   č. 1/2023 
                     zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných  Našticiach dňa 6.3.2024 
 k o n š t a t u j e, 
že sú prítomní všetci poslanci Ladislav Jureček, Štefan Mazák ,  Janette Škultétyová, Daša 
Kalačová ,Ivan Kšiňan  
                                                             U z n e s e n i e  č. 2/2024 
                   zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.3.2024 
s ch v a ľ u j e  

- program obecného zastupiteľstva                                           
                                                             U z n e s e n i e  č. 3/2024 
                   zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.3.2024 
b e r i e   n a  v e d o m i e     

- určenie zapisovateľky : Ing. Anna Cifrová 
- s ch v a  ľ u j e  
-  overovateľov zápisnice :  Štefan Mazák , Ivan Kšiňan                                         
-                                                
-                                                U z n e s e n i e  č. 4/2024 

                  zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.3.2024 
s ch v a ľ u j e    

- návrhovú komisiu v zložení Škultétyová Janette, Kalačová Daša, Ladislav Jureček                                                            
                                                          
                                                            U z n e s e n i e  č. 5/2024 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.3.2024 
b e r i e    n a   v e d o m i e    

-  rozpočtové opatrenie starostu  č. 4/2023                                                 
                                                            U z n e s e n i e  č. 6/2024 
               zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.3.2024 
s ch v a ľ u j e     

- rozpočtové opatrenie č. 1/2024 – úpravu rozpočtu 
 
                                                            U z n e s e n i e  č.7/2024 
               zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.3.2024 
b e r i e    n a   v e d o m i e    

- správu HK o kontrole prevodu nehnuteľného majetku obce za rok 2023 
                                                           
                                                          U z n e s e n i e  č.8/2024 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.3.2024 
 b e r i e    n a   v e d o m i e    

- správu HK o kontrolnej činnosti za rok 2023 
   
                                                           
                                                           U z n e s e n i e  č. 9/2024 
                zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.3.2024 
s ch v a ľ u j e    

- žiadosť p. Čižmárikovej o vydláždenie okolia hrobového miesta zosnulých rodičov 
-  

                                                         
 
 
 



                                                  U z n e s e n i e  č. 10/2024 
             zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.3.2024 
n e s ch v a ľ u j e  

- žiadosť p. Čižmárikovej o umiestnenie lavičky k hrobovému miestu zosnulých rodičov 
 
                                                           U z n e s e n i e  č. 11/2024 
             zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.3.2024 
n e s ch v a ľ u j e  

- podnet Jána Hederu aby bol predkladateľ návrhu na podnet predvolaný na zasadnutie 
obecného zastupiteľstva pred  začatím konania obecného zastupiteľstva 

  
                                                           U z n e s e n i e  č . 12/2024 
             zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.3.2024 
 s h v a ľ u j e 

- žiadosť Jána Hederu o finančný príspevok vo výške 150,- eur na putovný pohár starostu 
v súťaží šipiek 

 
                                                           U z n e s e n i e   č. 13/2014 
            zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Horných Našticiach dňa 6.3.2024 
n e s ch v a ľ u j e  

- podnet Jána Hederu o vytvorenie Slovenského rekordu 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Horných Našticiach dňa : 6.3.2024                                                                                   
 
                                                                                                       Ing. Stanislav Fodora 
                                                                                                             starosta obce  
 
 
 
Zapísala: Ing. Anna Cifrová  .................................                                                    
   
 
Overovatelia:   Ivan Kšiňan....................................         Štefan  Mazák ...............................                           
 


